
Geacht College, 

In de Raadsvergadering van 8 maart j.l. heeft wethouder Jan van Burgsteden toegezegd dat er over 

de Bergstraat ter hoogte van het Houten Kietje een zebrapad komt. Hij gaf aan dat dat relatief simpel 

en is effectief is. Het zou te lang duren om te wachten op uitvoering van de Traverse Noord.  

De toezegging is af te luisteren bij de Videotulen van 8 maart, agendapunt 3 bij het Vragenhalfuur. Bij 

de laatste 2:27 minuten van de wethouder, zie bijgevoegde screenprint. 

Deze toezegging is echter nog niet geëffectueerd en staat ook niet in de lijst van uitgevoerde 

toezeggingen. 

ZW14 heeft de volgende Artikel 39 vragen: 

1. Bent u het eens met het feit dat de wethouder een expliciete toezegging doet om op korte termijn 

een zebrapad te maken over de Bergstraat bij het Houten Kietje? 

2. Op welke korte termijn gaat u daadwerkelijk tot uitvoering over? 

3. Indien dit niet op korte termijn plaatsvindt, ondanks dat het zoals de wethouder aangeeft ''relatief 

simpel en effectief is'', wat is de reden van uitstel en waarom is de gemeenteraad daar niet over 

geïnformeerd. 

Met vriendelijke groeten, 

Nan Zevenhek 

fractievoorzitter ZW14 

  

Bijlage: link naar de videotulen van 8 maart en screenprint van de tijd bij agendapunt 3 waarin de 

wethouder de toezegging doet. 
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Antwoord in 00:02:27 van Wethouder Jan van Burgsteden n.a.v. vragen van raadsleden over de 

slechte oversteekbaarheid van de Bergstraat bij het Houten Kietje 

 

https://eur02.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwaalre.raadsinformatie.nl%2Fvergadering%2F900773%2FOordeels-%2520en%2520besluitvorming%252008-03-2022&data=05%7C01%7C%7C6fdee04e45a74d1419cf08da2482192b%7Cf0480eae1a5a46ab82fe549d57ea7ce5%7C0%7C0%7C637862438444453737%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000%7C%7C%7C&sdata=9uPz%2BhhzYBcVuzaJhKAW0oqp%2FlXR%2B2hmYsYTrWgzj5I%3D&reserved=0

